

who wish to get more involved by announcing in advance a donation of \$1,000 or more. This pledge may be done by returning the attached form as soon as possible directly to the Head Office of the United Way.

The 1989 Campaign Committee consists of the following:

Chairman: J.H. Taylor (USS)  
Under-Secretary of State  
for External Affairs  
993-4911

Coordinator: J.F. Tanguay (BKD)  
Director General,  
International Cultural  
Relations  
996-0232

Treasurer: T.L. Currie (MFF)  
Deputy Director,  
Financial Operations  
996-8309

Public Relations Officer: Elia Gorayeb (BFC)  
995-0774

Training of canvassers: Les Cundell (BMPA)  
992-6469

To ensure that our campaign will be a success again this year, we will need volunteers from all of the bureaux to act as team captains and to coordinate the efforts of the canvassers. A ratio of one canvasser for ten employees is considered ideal.

Those who wish to become volunteers should inform their Director General, as soon as possible, who in turn will notify Les Cundell (BMPA) at 992-6469.

Our Ministers attach a great deal of importance, as Mr. Taylor does, to the success of this campaign, and wish to see as many employees as possible involved.

à ceux et celles d'entre vous qui souhaiteraient s'impliquer davantage en annonçant à l'avance un don de \$1,000 ou plus. Je vous invite à le faire en retournant la formule ci-jointe le plus tôt possible au secrétariat de Centraide.

Le Comité de la campagne est constitué comme suit:

Président: J.H. Taylor (USS)  
Sous-secrétaire d'Etat  
aux Affaires extérieures  
993-4911

Coordonnateur: J.F. Tanguay (BKD)  
Directeur général des  
Relations culturelles  
internationales  
996-0232

Trésorier: T.L. Currie (MFF)  
Directeur adjoint,  
Services financiers  
996-8309

Agent de relations publiques: Elia Gorayeb (BFC)  
995-0774

Chargé de la formation: Les Cundell (BMPA)  
992-6469

Pour s'assurer que la campagne aura encore cette année le succès qu'elle mérite, nous aurons besoin de capitaines d'équipe volontaires dans chacune des directions générales pour coordonner le travail des sollicitateurs. On considère qu'idéalement il devrait y avoir un sollicitateur pour dix employés.

Ceux et celles qui se portent volontaires devraient l'indiquer à leur directeur général qui se chargera d'informer le plus tôt possible Les Cundell (BMPA) au 992-6469.

Nos ministres, tout comme M. Taylor, attachent une grande importance au succès de cette campagne et à la participation du plus grand nombre possible d'employés.